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Wloclawek, dnia 8 stycznia 2025

Pan

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta Woclawek

W odpowiedzi na interpelacjq wniesionq podczas Xlll sesji Rady Miasta w sprawie budowy

chodnika pzy ulicy Zigbiejna osiedlu Poludnie upzejmie informuiq, 2e budowa/pzebudowa chodnikow

jest programem wieloletnim i w miarg mo2liwo6ci finansowych Gmina Miasto Wloclawek stara siq ten

program realizowa6. W bie2qcym roku nie zostaly zagwarantowane Srodki finansowe na pzebudowq

pzedmiotowego chodnika, ale majqc na uwadze bezpieczeristwo mieszkaflc6w sprawa ta zostanie

zaproponowana do planu bud2etu na kolejne lata.

Do wiadomo6ci:

L Rada Miasta
2. Wydzial OrganizacyjnoPrawny i Kadr
3. a/a M.K


